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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-11-21 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Marianne Hühne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Carin Lemberg, DHR 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

 

Frånvarande: 

Janine Semius, Funktionsrätt Stockholm/ IFS, Intresseföreningen för 

schizofreni och likande psykoser, Centrala Stockholm (Pausat sitt 

engagemang i rådet) 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

  

Tidpunkt: 

Måndagen den 21 november 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00 Besök från presidiet 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

 

Eva Söderbärj                         Carin Lemberg 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                         Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Eva Söderbärj till ordförande för rådets novembermöte. 

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Carin Lemberg och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 
Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet påtalar att det är positivt det som pensionärsrådets påtalar gällande Nacka kommun där 

äldre erbjuds att träna gratis. Rådet påtalar att det vore bra om detta skulle gälla även för personer 

med funktionsnedsättning exempelvis i boenden. Förvaltningen informerar om att det i budget 

2023 finns en skrivning om att förbättra hälsan för de som bor i gruppbostäder genom att erbjuda 

friskvårdskort på stadens simhallar till målgruppen under en period för att sedan följa upp 

resultatet. 

 

Angående kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll: 

Rådet har inget att tillägga. 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Mötena ska vara tillgängliga för alla. Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt 

för rådets alla medlemmar att delta på lika villkor. Rådet föreslår att mötena sker via Zoom eller 

genom någon annan tillgänglig plattform.  

 

Handlingarna har inkommit i tid.  

 

§6. Balanslistan 
Rådet påtalar att de fortfarande vill träffa enhetschef för enheten för stöd och service i hemmet.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Inga kvarstående frågor från föregående möte.  
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§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
Förvaltningen informerar om att budgeten kom förra veckan, den 16 november. I budgeten 

beskrivs den nya majoritetens riktning för stadens arbete. I budgeten beskrivs bland annat de 

ekonomiska utmaningar som staden står inför. Just nu arbetar förvaltningen med att gå igenom 

budgeten och planera arbetet för Kungsholmen utifrån dessa ekonomiska förutsättningar. 

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 24 november 2022 

 

 

MEDBORGARFÖRSLAG 

Svar på medborgarförslag om äldre  

KUNG 2022/265 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Svar på medborgarförslag om träbänk  

KUNG 2022/372 

Rådet påtalar att bänkarna inte är tillgängliga.  

 

ALLMÄNNA ÄRENDEN   

Månadsrapport 2022  

KUNG 2022/91 

Rådet har inte fått månadsrapporten utskickad.  

 

Drift av S:t Erik vård- och omsorgsboende  

KUNG 2022/60  

Rådet har inte fått ärendet utskickat.  

 

Upphandling av planerade hemtjänstinsatser och utryckning vid trygghetslarm nattetid  

Rapport från genomförd upphandling  

KUNG 2022/61  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Ej verkställda beslut kvartal 3 2022  

KUNG 2022/410  

Rådet vill påtala att det är viktigt att förvaltningen har koll på orsaken till att brukare tackar nej till 

boenden. Äldre och personer med funktionsnedsättning är utsatta grupper som påverkas mycket av 

det rådande ekonomiska läget. Det är centralt för förvaltningen att säkerställa att det inte är svaga 

ekonomiska förutsättningar som gör att personer tackar nej till boenden.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträdesplanering 2023 

KUNG 2022/415 

Rådet har inte fått sammanträdesplaneringen för 2023 utskickad. Rådet önskar ta del av den vid 

nästa möte.  

 

REMISSER  

 
Remiss om serveringstillstånd för The Italian Cousins  

KUNG 2022/389  

Rådet påtalar att det saknas en skrivning om tillgänglighet i svaret från förvaltningen. Det 

framkommer inte i förvaltningens utlåtande om lokalerna är tillgängliga för personer med 

funktionsnedsättning. 
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Remiss om serveringstillstånd Cafe Frankfurt  

KUNG 2022/402 
Rådet påtalar att det saknas en skrivning om tillgänglighet i svaret från förvaltningen. Det 

framkommer inte i förvaltningens utlåtande om lokalerna är tillgängliga för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Rådet är inbjuda till ett möte med Funktionsrätt Stockholm den 1 december, tre av rådets 

ledamöter kommer att delta vid mötet.  

 

§11. Övriga frågor 
 

Rådet ställer frågan om förvaltningen kommer att bjuda på smörgåstårta och amaryllis till sista 

träffen med rådet den 12 december? Förvaltningen återkommer med svar på frågan.  

 

Rådet påtalar att det vore bra om det fanns en ”fixare” inom omsorgen för personer med 

funktionsnedsättning så som det finns inom äldreomsorgen. Det kan handla om göromål som att 

sätta upp gardiner, sätta upp tavlor mm, i grupp- eller servicebostäder. Detta vore önskvärt om det 

fanns på Kungsholmen för målgruppen. Förvaltningen svarar på frågan utifrån äldreomsorgen som 

har fixare, att detta har varit uppdrag i budget och äldreomsorgen har fått medel tilldelade för 

detta. Omsorgen för personer med funktionsnedsättning har inte fått några sådana medel.  

 

Rådet påtalar att det vore bra att göra ett medborgarförslag gällande detta. 

 

Carin Lemberg utses till ordförande för novembermötet.  

 

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

 
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-12-12 Måndag SKYPE 

 


